
 

 

  

 

 

 

П Р О Т ОК О Л    №  128 

от   извънредно заседание на  

Постоянната Комисията по финанси и бюджет, съвместно с Постоянната  

Комисия по икономика, собственост и дигитална трансформация 

проведено на 15 юни 2023 г. 

 

Днес, 15 юни 2023 г., от 09.40 ч. /четвъртък/, в зала 1, ет. 2, ул. „Московска“ 33 се 

проведе извънредно заседание на Постоянната комисия по финанси и бюджет съвместно с 

Постоянната комисия по икономика, собственост и дигитална трансформация, което се излъчва 

и във Facebook страницата на СОС 

Заседанието беше открито в 9.40 часа и ръководено от г-н Стефан Марков - председател 

на Постоянната Комисията по финанси и бюджет и от г-н Николай Стойнев – председател на 

Постоянната Комисия по икономика, собственост и дигитална трансформация . 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, здравейте.  

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по 

финанси и бюджет беше установено, че към началото на заседанието 7 общински съветници - 

участват в присъствено заседание, като присъствения списък е както следва: 

1. Стефан Марков – председател; 

2. Зафир Зарков; 

3. Христиан Петров; 

4. Бойко Димитров; 

5. Борис Милчев; 

6. Пеню Пенев; 

7. Михаил Ставрев; 

При проверка на кворума се установи, че отсъстват шестима общински съветници, 

както следва: д-р Ваня Тагарева – зам. председател, Иван Таков – зам. председател, Екатерина 

Йорданова, Радослав Абрашев, Борислав Иванов, Петко Димитров 

Поради което,  заседанието може да бъде проведено. 

Продължаваме с проверка на кворума на Комисията по икономика, 

собственост и дигитална трансформация. 

Колеги, имате ли бележки по дневния ред от Комисията по финанси? Няма. 

Преминаваме към гласуване на дневния ред. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 
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2. Зафир Зарков За 

3.  Христиан Петров За 

4. Бойко Димитров За 

5. Борис Милчев За 

6. Пеню Пенев За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Дневният ред се приема единодушно. 

Предлагам да водим дискусиите заедно, като Комисията по финанси има две точки 

повече, по точка 3, която е на кмета на Панчарево, точката е отложена от вносителя, така че няма да 

се разгледа. 

Точка 5 се разглежда само в Комисията по финанси и ще се разгледа накрая. 

Колеги, започваме с точка първа от дневния ред. 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА22-ВК08-17636/21/06.06.2023 г. относно 

учредяване на възмездно и безсрочно право на строеж върху недвижим имот-частна общинска 

собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор  68134.409.23  с площ 812 .кв. м. , 

съставляващ УПИ ХVІІІ-23 „за ЖС“ , кв. 116, м. „Подуяне-Центъра“ с административен адрес гр. 

София, ул. „Черковна“ № 19, с вносител:  Николай Александров – кмет на район Оборище 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно учредяване на възмездно и безсрочно 

право на строеж върху недвижим имот-частна общинска собственост, представляващ поземлен 

имот с идентификатор  68134.409.23  с площ 812 .кв. м. , съставляващ УПИ ХVІІІ-23 „за ЖС“ , кв. 

116, м. „Подуяне-Центъра“ с административен адрес гр. София, ул. „Черковна“ № 19, с вносител:  

Николай Александров – кмет на район Оборище. 

В залата присъства заместник-кмета на района, моля Ви да потвърдите, това беше 

случай, който разгледахме и бяхте забравили, че има трафопост в двора, което пречи за детската 

градина и се променя процента, защото трябва да се мести трафопоста, това ли беше. 

Арсени Вълчинов - зам.-кмет на район Оборище: Да. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля да гласуват членовете на Комисията по финанси. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3.  Христиан Петров За 

4. Бойко Димитров За 

5. Борис Милчев За 

6. Пеню Пенев За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 
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                               Въздържали се - 

 

Приема се. 

Продължаваме с точка 2 от дневния ред. 

По т. 2 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-3531/4/31.05.2023 г. относно 

процедура за прилагане на ПУП за УПИ V – 5, 6, 7, 8 и 9, квартал 45В, местност „Зона В-17“ и 

учредяване право на строеж върху недвижим имот - частна общинска собственост, район 

„Илинден“, ул. „Илийчо П. Илиев“, с  вносител: Иван Божилов – кмет на район Илинден 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно процедура за прилагане на ПУП за 

УПИ V – 5, 6, 7, 8 и 9, квартал 45В, местност „Зона В-17“ и учредяване право на строеж върху 

недвижим имот - частна общинска собственост, район „Илинден“, ул. „Илийчо П. Илиев“ 

Докладът беше отложен поради липса на становище, което вече е налице. Становището 

от Д. Барбалов и З. Здравков е положително. 

Колеги, имате ли въпроси?  

Заповядайте. 

ПЕНЮ ПЕНЕВ – последно, което е в доклада, 25 % ли остава? 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ – бил е по-малко и Вие сте го завишили? 

ИВАН БОЖИЛОВ – кмет на район Илинден: Районната администрация го е 

завишила, и само искам да допълня, понеже и вчера имаше такива коментари, общинската част, 

която се предоставя след това, тя е в абсолютно завършен вид, това държа да го уточня и за това 

процента сме го завишили на 25 %, тъй като все пак и довършителните работи, които трябва да се 

направят от инвеститорите също се водят като част процент. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря. 

Това, което обяснихте е, че не се предава на шпакловка и замазка, а в завършен вид. 

Имате ли други коментари, въпроси и становища? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля да гласуват членовете на Комисията по финанси. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения коригиран проект на решение с вх. № СОА23-

ВК08-3531/7/14.06.23 г 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3.  Христиан Петров За 

4. Бойко Димитров За 

5. Борис Милчев За 

6. Пеню Пенев За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се точката. 

Продължаваме с точка 4 от дневния ред, за която ще помоля господин Ботев да води 

заседанието. 

По т. 4 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-10446/9/12.06.23 г. относно 

проектиране и изграждане на Инсталация за третиране на едрогабаритни отпадъци 

(ЕГО),образувани на територията на Столична община, писмо вх. № СОА20-ВК66-

10446/10/13.06.23 г., с вносители: Николай Стойнев, Лорита Радева, Анна Стойкова и Стефан 

Марков, д-р Ваня Тагарева – общински съветници 
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ЗАМ.-ПРЕДС. БОТЬО БОТЕВ:  Доклад, относно проектиране и изграждане на 

Инсталация за третиране на едрогабаритни отпадъци (ЕГО),образувани на територията на Столична 

община, писмо вх. № СОА20-ВК66-10446/10/13.06.23 г. 

Докладът се разгледа вчера в Комисията по икономика. Имаме подготвена презентация 

и визуализация на проекта. Госпожа Билева е тук, представител на дружеството. Ако имате въпроси. 

Господин Марков, заповядайте. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ –  Благодаря, колеги вече го обсъждахме и това е второ 

обсъждане, поискаха политическите групи повече време да се запознаят с доклада, с което ние като 

вносители се съобразихме и за това насрочихме за днес и помолихме госпожа Билева за 

визуализация, тя и екипа и е тук и изпълнителният директор на дружеството бенефициент на 

проекта  - „Софекострой“. 

Надяваме се да подкрепите проекта, който е изключително важен и понеже имаше 

критика дали е спешен, той не е спешен, по него се работи от години, така че вече е дошло времето 

да направим и тази стъпка, за да дадем зелена светлина на дружеството да търси финансиране за 

реализация на проекта и разчитаме на подкрепа. 

Благодаря Ви. 

ЗАМ.-ПРЕДС. БОТЬО БОТЕВ:  Колеги, становища, въпроси? Не виждам. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля да гласуват членовете на Комисията по финанси и бюджет. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3.  Христиан Петров За 

4. Бойко Димитров За 

5. Борис Милчев За 

6. Пеню Пенев За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се точката. 

Господин Марков, заповядайте. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря колеги, че подкрепихте доклада. 

Благодаря на колегите от Комисията по икономика. 

Продължаваме с точка 5 от дневния ред. 

По т. 5 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-5780/1/14.06.2023 г. относно даване 

на съгласие за дарение на пет броя стационарни преносими уреди за осъществяване на контрол на 

пътното движение, с вносител: Йорданка Фандъкова – кмет на СО. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно даване на съгласие за дарение на пет 

броя стационарни преносими уреди за осъществяване на контрол на пътното движение. 

Това е тема, която беше коментирана многократно, има представител на вносителя, ако 

имате нужда от разяснения или имате въпроси. 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Комисията по икономика подкрепя доклада. 

Има ли „против“? Няма. 
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Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен с положителното становище 

на ПК по икономика, собственост и дигитална трансформация, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Зафир Зарков За 

3.  Христиан Петров За 

4. Бойко Димитров За 

5. Борис Милчев За 

6. Пеню Пенев За 

7. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 7 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се единодушно. 

Колеги, с това изчерпихме дневния ред и благодаря на всички за участието. 

Пожелавам ви приятен ден! 

Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на Постоянната 

комисия по финанси и бюджет закри заседанието в 9.50 часа. 

 

Протоколът е изготвен на 21.06.2023 г. 

        Изготвил: Емилия Даскалова 

 

/Главен експерт/ 

 

 

Председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

   СТЕФАН МАРКОВ 

        21.06.2023 г. 

         [дата на подписване] 

Зам. председател на 

 постоянната  комисия по 

ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ                          Д-р ВАНЯ ТАГАРЕВА 

                                                                                               21.06.2023 г. 

     [дата на подписване] 

 

 

 

Зам. председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

        ИВАН ТАКОВ 

               ОТС. 

                  [дата на подписване] 

 


